



澳門大學研究生會  
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

澳門大學研究生會  
第1/2020 號選舉委員會通告

## 接受第十五屆澳門大學研究生會領導機關選舉報名

根據《澳門大學研究生會章程》第三十七條第一款之規定，選舉委員會現接受第十五屆澳門大學研究生會領導機關候選組別報名，並制定以下指引：

一、根據澳門大學研究生會章程中關於選舉之規定以及選舉委員會之要求，報名的候選組別成員必須具備下述資格：

- 〈一〉、本會會員；
- 〈二〉、具有被選舉權；
- 〈三〉、擁護《澳門大學研究生會章程》；
- 〈四〉、參選閣所有成員必須為澳門大學研究生會2020濠鏡論壇之籌委會成員；
- 〈五〉、參選人（會員大會主席、理事長、監事長）必須具備一定的研會工作經驗，即必須參與原所屬部門主辦活動及兩次或以上本屆籌委會活動（2019新生嘉年華、2019大灣區研究生青年峰會、2020濠鏡論壇）。

二、候選組別須同時遞交候選組別成員學生證副本、政綱、宣傳計劃、競選財政預算及宣傳物料樣本(所有文件尺寸均為A4)各一份。

三、候選組別將已填妥資料的報名表（報名表請於公告之附件中下載），連同第二點所指資料的所有電子檔在4月23日24:00前電郵至[umpa.electbd@um.edu.mo](mailto:umpa.electbd@um.edu.mo)，逾時恕不受理。郵件標題應註明：「第十五屆澳門大學研究生會領導機關選舉—會員大會及理事會選舉報名參選」或「第十五屆澳門大學研究生會領導機關選舉—監事會選舉報名參選」。未在規定期間內報名的參選閣則視為放棄參選資格。

四、「可接納的候選組別」經選委會的批准後，可以對其宣傳計劃或宣傳物料樣本作出修訂或增加，但須告知選舉委員會備案。



## 澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

五、選舉日程如下：

暫定選舉日程	項目安排
4月18日-4月23日	接受參選組別報名
4月19日(14:00-16:00)	報名信息線上公開答問會
4月24日	公佈可接納的參選組別名單
4月27日前	對可接納的參選組別提出異議
全面開課2星期後進行(不少於10日)*	競選活動期
將於競選活動期內舉行，具體日期待定*	研究生會述職及參選組別政綱 答問大會
競選活動期結束後翌日開始，為期2日*	冷靜期
冷靜期結束後翌工作日舉行，為期2日*	投票日
投票結束後當天即時進行選票核算*	公佈選票結果
選票結果公佈後5日內*	對選舉結果提出異議

\*註：受新型冠狀病毒肺炎疫情影響，包括競選活動期及投票期在內的其他選舉安排以最終公佈為準，敬請留意。

特此通告。

澳門大學研究生會選舉委員會

主席

林子琪

二〇二〇年四月十五日





澳門大學研究生會  
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

---

University of Macau Postgraduate Association  
Notice for Election Committee No. 1/2020

## Registration as the Candidates of 15<sup>th</sup> UMPA Leaders

According to Paragraph 1, Article 37 of the University of Macau Postgraduate Association (UMPA) Constitution, the Election Committee starts to accept the application of candidates as the leaders of the 15<sup>th</sup> UMPA. The candidates must be eligible as the followings:

1. According to the related rules in the UMPA Constitution and Election Committee, the candidates for the cabinets should fulfill the following requirements:

- (1) Members of the UMPA;
- (2) Eligible to be elected;
- (3) Upholding the UMPA Constitution;
- (4) All the members of the candidates must be the members of the Preparatory Committee of Hou Keang Symposium.
- (5) The key members of the candidates (President of the General Assembly, Director General of the Board of Directors, Supervisor) must have some working experience in the association. They must have participated in the activities organized by their respective departments, and participated at least two activities organized by the committees this year (2019 New Students Welcome Carnival, 2019 Greater Bay Area Postgraduate Youth Summit, 2020 Hou Keang Symposium).

2. Each candidates should submit the political platform, an introduction of promotion, budget, sample of promotion materials, and student card copies of the members (all in A4 size).

3. The candidates should submit the application form with the necessary documents, which are required as the above to [umpa.electbd@um.edu.mo](mailto:umpa.electbd@um.edu.mo) before 24:00 April 23<sup>th</sup>. Please remark the following as the subject of the email “The application of candidates to the 15<sup>th</sup> Management Board of UMPA - Election of General Assembly and Board of Directors” or “The application of candidates to the 15<sup>th</sup> Management Board of UMPA - Election of Supervisory Board”. Late submission will not be accepted.

4. The introduction and samples of promotion of admitted candidates can be revised or increased with the permission of Election Committee. The Election Committee must be informed to put on records for reference.



## 澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

5. Schedule of election is followed:

<b>Tentative Election Agenda</b>	<b>Items</b>
18 <sup>nd</sup> , April to 23 <sup>th</sup> ,April	Accept the nomination as the candidates
19 <sup>th</sup> , April (14:00-16:00)	Online Public question-and-answer session for the application
24 <sup>th</sup> , April	Announcement of “verification of admissibility of nominated candidates”
By 27 <sup>th</sup> , April	Raise objection to the “verification of admissibility of nominated candidates”
2 weeks after the first day of full class resumption (for at least 10 days)*	Period of Campaigning
Within the period of campaigning, exact day to be announced*	Work Report of 14 <sup>th</sup> UMPA, and Political Platform Q&A Plenary of nominated candidates
Right after the period of Campaigning (for 2 days)*	Cooling-off period
First working day after the end of Cooling-off period (for 2 working days)*	Election Period
Accounting votes right after the end of Election Period*	Announcement of election result
Within 5 days after the announcement of election result*	Objection to the election result

\*Note: Due to the outbreak of the Novel Coronavirus Pneumonia, other election arrangements, including the campaigning and election period are subject to final announcement.

President of the Election committee of UMPA



LIN Ziqi  
15/04/2020